

## Protokoll fört vid LH Fikonets styrelsemöte tisdag 26/3–2024.

**Närvarande:** Hans-Erik Gother, Mimmi Björkman, Stina Jurell, Merike Majwell, Inger Löfroth, Orson Sutherland, Robert Hallin, Janne Wigren och Evy Green

**Frånvarande:** Eva Hol Westerlund

§1 Hans-Erik öppnade mötet.

§2 Dagordningen och föregående protokoll godkändes.

§3 **Anmälan övriga frågor:** Janne ville prata om regler för uthyrning; Robert om gårdsgruppen; Merike har aktivitetsförslag; Hans-Erik nycklar och hundar i lekpark och Mimmi om upprustning av ateljén.

§4 **Rapport från det möte som Andrea kallade till 7 mars:** Andrea har gjort en sammanställning över de klagomål som kom fram och har skickat den till Mathias Danielsen. Hon har också fått svar, men då svaren är något knapphändiga kommer vi att ta upp delar av dokumentet när samverkansgruppen sammanträder 8 april.

§5 **Info från Gårdsgruppens årsmöte den 19 mars:** Den nya styrelsen: Agneta Hallin ordförande, Merike Majwell vice ordförande, Stina Jurell sekreterare, Charlotte Westlund kassör och Orson Sutherland alt i allo. Merike lägger ut protokollet på Gårdsgruppens FB.

§6 **Samverkansmötet den 8 april.** Hans-Erik, Mimmi, Eva, Merike, Inger och Evy går på mötet. Hans-Erik och Evy skriver på Fikonets FB för att få in frågor från medlemmar. Vi träffas 28 mars för att förbereda mötet den 8 april.

§7 **Ekonomi:** Vi har 32,468 kr på kontot. **Mötet beslutade** att inköp av förbrukningsartiklar till kontoret och mötesrummen kan göras utan att vi varje gång tar nytt beslut.

§8 **Övriga frågor:** Janne ville ha klagorande vilka vi får hyra ut till. Vi var överens om att den som hyr ska bo i kvarteret. Vi får inte hyra ut till politiska möten eller till affärsverksamhet. Föreningens aktiviteter går alltid i första hand. Janne påpekade att vi inte får plats med fler möbler i samlingsalen, vilket vi var överens om.

**Robert** ville bjuda in fler är gårdsgruppen för att hjälpa till med odling i lunden vid 19:s gavel. Det är helt i linje med hur vi arbetat även tidigare, så det finns ingen anledning att ändra på detta tyckte mötet.

**Merike** hade en lång lista över möjliga aktiviteter. Se bilaga. De som vill starta en aktivitetsgrupp, kan komma in med förslag till styrelsen på tid och plats för aktiviteten, samt vara införstådd med att gruppens ledare själv informerar på Fikonets FB. **OM** aktiviteten innebär någon kostnad behöver vi också ett budgetförslag.

**Mimmi** ville rusta upp ateljén tillsammans med Anneli. Mötet beslutade att ge förslaget en budget på 5000 kr.

**Hans-Erik** tog upp frågan om nycklar. Vi har inga extra nycklar till hobbylokalen, utan den som vill boka där får låna nyckel av Susanne eller Janne. Han tog också upp frågan om problem med hundar som vistas i lekparken. Vi beslöt att be SvB sätta upp vänliga skyltar ang. hundar i lekpark.

**§9 Nästa möte tisdag den 23 april.**

§10 Hans-Erik avslutade mötet.

Justeras

Evy Green  
Sekreterare

Hans-Erik Gother  
Ordförande